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         Culemborg 26 juni 2025 
 
Beste ouders en verzorgers, 
 
Nog drie weken en dan begint de grote vakantie. Voor die tijd ontvang je nog een nieuwsbrief waarin 
we terugkijken op het afgelopen schooljaar.  
 
Vandaag was voor sommige kinderen een spannende dag: we hadden weer een (dit keer 
ongeplande) ontruimingsoefening staan. Felicitaties aan alle kinderen en het team: binnen 15 
minuten gingen alle leerlingen van school naar Bon Vie en weer terug in de klas! 
 
Met gepaste trots wil ik je laten weten dat we sinds deze week twee afgestudeerde 
rekencoördinatoren in het team hebben! Zowel Liselotte als Madelon hebben naast hun werk op 
school veel tijd en energie gestoken in het volgen van deze opleiding. Voor een school van onze 
omvang is het bijzonder om één rekencoördinator te hebben; wij mogen nu zelfs twee 
rekencoördinatoren verwelkomen. Dit schooljaar hebben zij hun opgedane kennis al met het team 
gedeeld, zodat we samen het rekenonderwijs in de hele school kunnen verbeteren. 
 
Veel plezier met het lezen, met vriendelijke groet, Toy Hertogh 
 
 
 
 
 
 

  



 

   
 

Informatief 
Bovenschoolse verrijkingsklas 2025-2026 
De bovenschoolse verrijkingsklas heeft een aantal weken stilgelegen vanwege de afwezigheid van de 
bovenschoolse vakdocent. Op De Distelvlinder hebben we deze lessen, naast de Aero-lessen, zelf op 
school opgevangen en dat blijven we doen tot aan de zomervakantie. 
Het Praathuis gaat op een andere manier kinderen voorzien van onderwijs voor kinderen met 
kenmerken van hoogbegaafdheid. Montessori Parrijsch en De Distelvlinder bekijken samen hoe zij dit 
voor volgend jaar kunnen vormgeven, met als doel om weer terug te keren naar de oude werkwijze. 
Of dit precies op dezelfde manier ingevuld gaat worden als bij de start van dit schooljaar laat ik je 
weten in de volgende nieuwsbrief. 
Nieuw verjaardagsbeleid 
De MR, de leerkrachten en de leerlingenraad hebben zich gebogen over het verjaardagsbeleid. Dit 
gaan we veranderen vanaf de zomervakantie. In de laatste nieuwsbrief van dit schooljaar kan je lezen 
hoe dit er voor de kinderen uit gaat zien. Spoiler alert: De traktaties verdwijnen maar we zorgen dat 
iedere verjaardag een feestje is! 
 

Achtergrondinformatie 
Afscheid nemen…. 
Nooit leuk, maar het hoort erbij: 
Meester Krijn gaat volgend jaar aan de slag in de invalpool. Hij blijft gewoon bij dezelfde organisatie 
werken (OPO-R), dus misschien zien we hem zo nu en dan nog terug! Krijn is als zij-instromer bij ons 
gekomen – dat is echt een pittig traject – en heeft bijna twee-en-een-half jaar met veel plezier bij ons 
gewerkt. We willen hem hartelijk bedanken voor zijn enthousiasme en zijn grappige optredens 
tijdens de voorstellingen. We wensen hem heel veel succes met zijn nieuwe rol als invaller! 
 
Maar er is nog meer afscheid… 
Sonja, twee jaar overblijfouder bij de kleuters, kan meer gaan werken doordat haar dochtertje bij ons 
op school komt. We konden altijd bouwen op Sonja: hartstikke bedankt voor jouw inzet! 
 
Ook juf Marga gaat ons verlaten. Ze heeft bijna tien jaar als vaste vrijwilliger bij de 
Regenboogwappers meegeholpen, vier ochtenden per week! Haar creativiteit en altijd optimistische 
kijk op het leven zullen we echt missen. Hopelijk kunnen we haar in de toekomst nog eens overhalen 
om bij speciale projecten te helpen.... 
 
Maar geen zorgen: er komt ook weer iets nieuws! 
Juf Dagmar komt ons team versterken; zij zal zich in de volgende nieuwsbrief aan je voorstellen. 
We zijn heel blij dat Chantal het vrijwilligersteam is komen te versterken; zij neemt zelfs een 
pedagogische achtergrond mee de school in. 
We zijn nog op zoek naar vrijwilligers die zich (structureel) willen inzetten voor de school.  
Ken je iemand die het leuk vindt om met kinderen te werken? Een opa of een oma?  
Laat het mij gerust weten! 
 
Iedereen is aanwezig bij het Vlinderfeest, dan kan je vanzelfsprekend even afscheid 
nemen/kennismaken. 



 

   
 

Vlinderboekentip 
Zomerlezen 

Heb je al zin in de zomer? Met deze boekentips krijg je al zin in de vakantie. 

 

Ga met Rikki naar zee. Rikki aan zee, Guido van Genechten 

 
Koel zijn of toch cool zijn? Hoe word ik cooler dan cool, Sean Tayler 

 
Zin om in de vakantie naar het museum te gaan? Om al een beetje in de stemming te komen, deze 

boekentip. De glazenwasser van het rijksmuseum, Astrid Sy 

 
 



 

   
 

Bericht van de leerlingenraad 

Plannen 2025 2026 

De laatste bijeenkomst van de leerlingenraad is geweest. Het was vooral het afstemmen van de 

plannen voor volgend jaar. Een aantal punten worden nog besproken met de leerkrachten, dus hier 

kon nog geen antwoord op gegeven worden. Ook heeft de leerlingenraad meegedacht over een 

nieuw speeltoestel op het schoolplein. Natuurlijk zijn er dan de meest mooie ideeën, maar die zijn 

niet altijd even realistisch. Er zijn een paar opties. Deze houden we nog even voor ons!  

Maar er gaat iets nieuws komen 😊. 

Verder zal de verkiezing voor de nieuwe leerlingenraad vervroegd worden volgend schooljaar. De 
keuze om dit medio oktober in te plannen is om de continuïteit van de leerlingenraad gedurende het 
hele schooljaar te behouden. De kandidaat voor de kindergemeenteraad wordt ook aan het begin 
van het schooljaar gekozen uit groep 7. 

Omdat de verkiezingen pas zijn geweest, behouden deze leerlingen hun plaats in de leerlingenraad. 

Omdat dit jaar een overgang is, betekent dit het volgende: 

• Er worden 2 leerlingen uit de nieuwe groep 5 gekozen. 

• Fedde en Faiz zullen vanuit de nieuwe groep 6 deelnemen, waar er 1 extra plaats is. 

• Carmen en Yenthe zullen vanuit de nieuwe groep 7 deelnemen, waar er 1 extra plaats is. (Dit 
valt samen met de verkiezing voor de kindergemeenteraad. Iedereen uit de groep kan 
hieraan deelnemen. Dit zijn een aantal bijeenkomsten na schooltijd. Begin volgend jaar zal 
hier meer informatie over gedeeld worden.) 

• Pim en Myrthe zullen vanuit de nieuwe groep 8 het eerste halfjaar tot medio februari nog 
deelnemen. 

Bericht van de OV 
Vrijwillige ouderbijdrage 
We zijn blij dat bijna driekwart van de ouders de vrijwillige ouderbijdrage betaald. En gelukkig zijn er 
ouders die (iets) meer betalen dan gevraagd: daarvoor zijn we enorm dankbaar! 
Toch zijn er best veel ouders die (nog) niet betaald hebben. Daar kunnen natuurlijk geldige redenen 
voor zijn en daarvoor hebben we alle begrip. Mocht het een andere reden hebben (bijvoorbeeld 
vergeten): volg het betaalverzoek uit Parro alsjeblieft op, dan kunnen we onze activiteiten zoals het 
vlinderfeest onverminderd blijven uitvoeren. 
 

Bericht van de MR 

De eerste keer…. 

Fanne (ons nieuwe MR-lid) heeft gisteren kennis gemaakt met haar eerste MR vergadering.  

Veel inleeswerk en daarbij waardevolle input: we zijn blij dat ze erbij is! 
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